
 Číslo materiálu : 4/04 

Komise: Komise sportovní                                                      

Datum :    

Přítomni: 

 

 

 

Host: 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

J. Třískala, J. Kukla, R.Hanuš, Z. Hadrovský, K. Fialová, V. Šnajdr, M. Hruška,  

A.Salák, T. Morawski 

L. Krulišová 

 

 

K. Ptáček, T. Gryč, T. Pilc, J. Králik, M. Procházka, M. Pavlík, I. Sova, P. Němec 

L. Tvrdík 

J. Němeček, J. Ďoubal, M. Lhoťan 

 

Člen RM: 

 

 

Příští jednání: listopad 2016 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

RM města Kutná Hora  

1. b e r e   n a   v ě d o m í  

zápis sportovní komise  

 

       

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

J.Kukla – seznámil členy komise s probíhajícími pracemi na nové sportovní hale. Zabudováno 

celkem 67 pilotů, do tří týdnů by měla stát hrubá stavba. Momentálně se připravuje další žádost pro 

2. etapu výstavby. Společně s vedoucím ekonomického oddělení by RM měla projednávat možnost 

případného dofinancování haly. Předpokládaná cena kompletní stavby se odhaduje na 50 - 60 mil. 

Kč. 

V případě poskytnutí dotace je plánováno s dostavbou na konec roku 2017. 

Diskuse: momentálně je nutné již přemýšlet o maximální využitelnosti haly nad rámec tréninkových 

časů a turnajů místních oddílů. 

Důležité je halu využívat například na větší mezinárodní turnaje, extraligu, soustředění. Potřebné je 

plánovat funkci správce = manažera, technika a uklízeček, posléze nastavit obsazování haly. 

Hřiště SKP Olympia K.Hora – komise navrhuje RM projednat zákaz vstupu psů na hřiště – viz. 

samostatný bod 3) tohoto zápisu – Připomínky, dotazy, návrhy k projednání RM 

Workautové hřiště – členové komise byli upozorněni, že workautové hřiště vybudované v areálu 

SKP Olympia je dosud bez provedené revize. 

Granty – komise opětovně zdůraznila, že v příštím roce nebude podporovat žádosti týkající se 

soustředění sportovních klubů. O tuto informaci by měla být doplněna výzva pro rok 2017, a to 

v případě souhlasu komise pro vzdělávání. 

 

Příští jednání sportovní komise  

Příští jednání sportovní komise proběhne 2. listopadu v 17.00 hodin v malé zasedací místnosti 

Vlašského dvora.  

 

 

 

 

 

 

 



 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

Z důvodu znečišťování areálu hřiště SKP Olympia Kutná Hora výkaly od psů, sportovní 

komise RM navrhuje projednat možnost zákazu vstupu „pejskařů“ do prostor hřiště. 

 

4) Reakce rady města : 

 

Zapsala : L.Krulišová 

Elektronicky ověřil : Jan Třískala 

Datum: 7.9.2016 


